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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:3017 Förgiftat vatten

Tillgången till rent dricksvatten är en viktig resurs och något vi i Sverige på 
många platser har gott om. Det ser inte ut så i många andra länder, och även om 
vatten finns kan det på många sätt förorenas. 

Vi har en stark miljölagstiftning som ska värna våra vattentäkter, men vi kan 
trots detta se att man kringgår lagstiftningen och att soptippar missköts och blir 
miljöhot och indirekt hot mot våra vattentäkter.

Även om det är ett kommunalt ansvar att tillse att miljölagstiftning och 
avfallshantering sköts enligt gällande lagstiftning har vi nu i pressen kunnat 
läsa om flera avfallsanläggningar som direkt och indirekt hotar människors 
livsmiljö och dricksvattentäkter.

Vår avfallshantering har återgått till att bli farliga deponier i stället för 
ansvarsfull och miljövänlig hantering.

Även om detta ytterst är en ansvarsfråga för respektive kommun finns en 
skrämmande systematik i hur oseriösa företag duperar kommuner och allvarligt 
missköter sitt uppdrag.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Per Bolund:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att förhindra att dessa miljöfarliga 
verksamheter uppkommer?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-28
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


